

Mødetype	Motorsport Arbejdsgruppe
Dato & Tid	Lørdag den 14-11-2015
Sted	Ungdomsringen.
Referent	Konsulent Morten Larsen

Deltagere	Niels, Steen, Peer, Charlotte, Jan, Benny, Tommy, Nels
Afbud	
Fraværende	

01. Pokaler 2016

	<p>Der var en snak omkring køb af pokaler til UR-regi. Man har oplevet for meget forskel på standard mm, så derfor vil arbejdsgruppen gerne have flere bud på pokaler til 2016.</p>
	<p>Morten og Charlotte fik til opgave at indhente tilbud og finde det bedste bud. Hovedsynspunkt og beslutning</p>

02. Status på forsikringer for UR medlemmer

	<p>Tilbuddet på kollektiv sportsulykkesforsikringer blev gennemgået, og der var bred enighed i, at der skal arbejdes videre med en løsning på at få denne forsikring som et medlemsgode.</p>
	<p>Der skal undersøges, om man kan få Roadracing, BMX og MTB skrevet ind. Morten arbejder videre med en skrivelse og en beregning for de enkelte klubber. Der skal være en forskel på pris grundet ansvarsforsikring og øgede omkostninger. Sorø og Vejle skal kontaktes. Hovedsynspunkt og beslutning</p>

03. 125 ccm kørsel i UR regi.

	<p>Arbejdsgruppen har tidligere besluttet, at indstille til, at der skal køres 125 ccm i UR-regi. . Denne beslutning står stadig ved magt, og vi skal forsøge at få 125 ccm med fra 1/1-2016. Stten orienterede omkring, at Vorupbanen har fået lavet støjmålinger på 85 ccm-125 ccm, og den rapport der kommer, må Ungdomsringens medlemmer bruge som dokumentation hos de forskellige kommunale instanser. Dermed kan man få en prøvetilladelse til at køre 125 ccm uden at skulle have naboer i høring. Reglement blev rettet til.</p>
	<p>Morten sørger for at få omskrevet reglement sendt ud , således at vi kan informere alle medlemsklubber. Steen kommer med oplæg til mail til alle medlemsklubber. Hovedsynspunkt og beslutning</p>

04. Ansøgning vedr. Old Boys kørsel i Ungdomsringens regi

	Ansøgning fra Kjeld vedr Old Boys kørsel i Ungdomsringens regi blev snakket igennem. Arbejdsgruppen blev orienteret om, at ansøgningen skal diskuteres på Landsrådets møde midt i januar 2016.

05. Opdeling af reglement

	Der var en gennemgang af reglement og opdeling af selve reglementet og vedtægter. En god snak omkring fordele og ulemper.
	Styregruppe blev taget ud af vedtægter og nu hedder det hele arbejdsgruppe. Reglement blev ændret og opdelt og Morten sender et forslag ud til gruppen. Morten og Nels skal mødes med DMU ift en ny samarbejdsaftale incl. 125 ccm. Hovedsynspunkt og beslutning

06. Gennemgang af løbskalender

	Der var en snak omkring fast dato til DM.
	Dette skal tages med på næste arbejdsgruppemøde. Løbskalender godkendt Hovedsynspunkt og beslutning

07. Evt.

	Hovedsynspunkt og beslutning